

TABLE OF CONTENTS 目 录

A Case of Nursing Care of One Patient with Tongue Cancer and Giant Subcutaneous Lipoma in Occiput
(舌癌伴后枕部巨大皮下脂肪瘤 1 例的围手术期护理)

J. X. SONG, G. F. YE..... 27

Study on Using PICC to Control the Incidence of Catheter-Related Blood Stream Infections in SICU
(PICC 在 SICU 控制血管导管相关性感染发病率中的应用研究)

Y. ZHAO, W. J. HAN, Y. X. GU, H. H. QIAN..... 32

A Case of Nursing Care of One Patient with Benign Parotid Gland Tumors with Complete Atrioventricular Block
(1 例腮腺良性肿瘤合并完全性房室传导阻滞患者的护理)

J. X. SONG..... 37

Nursing Experience of Jugular Vein Catheters in Hemodialysis Patients
(血液透析患者颈内静脉长期导管的护理体会)

C. ZHU..... 41

Research Status and Prospects of Continuing Care in Our Nursing Colostomy
(延续护理在我国肠造口护理中的研究现状及展望)

J. CHEN, Q. QIU..... 45

Effect of Evidence-Based Nursing in Improving the Living Quality of Renal Transplant Recipients
(循证护理在提高肾移植患者术后生活质量中的作用)

Y. H. SHEN, L. F. LIU, Y. Z. MING..... 51

Nursing in Primary Surgical Pleuroscopy
(单切口胸膜腔镜检查术的护理)

C. L. YANG, L. WANG, J. H. MENG, Y. DANG..... 56

Complications in Patients with Hepatocellular Carcinoma after Interventional Observation and Nursing Care
(肝癌患者介入术后并发症观察及护理)

Q. ZHAO..... 61

Nursing Experience for 28 Patients with Hepatic Encephalopathy
(28 例肝性脑病患者的护理体会)

R. CUI..... 65

“Pre-Hospital Emergency” Configuration and Medical Training Experience
(“院前急救”的配置与医护培训体会)

J. Y. WANG, Y. J. DOU, X. K. GAO, Z. J. SUN, X. L. ZHU..... 68

**Nursing Supervision in Choledochojejunostomy with Magnetic Compression
(磁压榨胆肠吻合术规范化护理的研究)**

Y. L. SUN, Q. L. YANG..... 74

The Evidence-Based Nursing Interventions in the Drainage of Ascites Due to Hepatic Cirrhosis

Using Central Venous Catheter

(中心静脉置管引流治疗肝硬化腹水并发症的循证护理干预)

X. N. KANG..... 79